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Torma Lajos elnök köszöntötte a megjelenteket és 13 óra 40 perckor megnyitotta a bizottság ülését. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontot.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirend 

elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

1/2017. (III.22.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2017. március 22-ei, rendkívüli, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontot tárgyalja: 

1. A Vörös István Hagyományőrző, Kulturális és Sport Alapítvány pályázatának sürgősségi elbírálása 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Vörös István Hagyományőrző, Kulturális és Sport Alapítvány 

pályázatának sürgősségi elbírálása 

 

Torma Lajos elnök elmondta, még nem volt olyan eset, hogy a bizottság a pályázatok elbírálás előtt 

döntsön egy pályázatról. A gyakorlat az, hogy a bizottság összeül és a meglévő pénzeszköz egy 

részéről dönt, a többit tartalékba helyezi és utána bírálta el az egyedi kérelmeket. Ezért is kérte, hogy 

az eredeti pályázati kérelmet is ismerje meg a bizottság, mely az ülés elején helyben kiosztásra került. 

Még nem tudják, hogy mennyi pályázat érkezett az idei évre, ezért azt javasolta, nézzék meg, mi az az 

összeg, amit erre a rendezvényre nyugodt szívvel meg tudnak ajánlani. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy nem az Oroszlányi Roma Önkormányzat, hanem egy 

alapítvány kéri a támogatást, ily módon nem különbözik más civil szervezettől. Azért kértek részletes 
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költségkimutatást, hogy a bizottság meg tudja állapítani, mire kérik, és mire akarják felhasználni az 

összeget. A kérelmen ugyanannyi bevétel szerepel, mint kiadás (2. sz. melléklet). 

Ha úgy tekinti, hogy eltévesztették a sort, akkor nulla bevétellel kérik az 1 M Ft-os rendezvény 

támogatását.  

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy az Oroszlányi Roma Önkormányzat 220 ezer Ft-os támogatása 

csökkenti ezt az összeget.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, nem lát arra lehetőséget, hogy kivételt tegyenek, hogy a 

költségvetésből beállított összegből valaki kérelmére, minden mást megelőzően megítéljenek egy 

összeget, mert ettől függ az összes többi pályázat támogatása. A pályázati kiírásban az szerepel, hogy 

április 15-ig dönt a bizottság. Lehet ez korábban is, de addigra akkor összesíteni kell az összes 

kérelmet, akkor meg lehet állapítani, kinek milyen rendezvényei vannak. Véleménye szerint minden 

civil szervezet és alapítvány „hasra” bármikor be tud nyújtani 1 M Ft-os kérelmet. Ha szabályokat 

alkotnak nem rúghatják fel elsőnek. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, hogy csak akkor tudna biztonsággal dönteni, ha minden 

pályázatot megismert. Eddig mindig viszonyították egymáshoz a kérelmeket.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ezt a kérelmet így nem tudja támogatni.  

 

Torma Lajos elnök javaslata az volt, hogy összesítsék az igényeket és a többi kérelem ismeretében 

hozzanak majd döntést. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, hogy a Vörös István Hagyományörző 

Alapítvány leginkább a roma gyerekeket támogatja, most az Országos Roma Napot is felkarolták és ők 

kívánják megszervezni. A vezetőségnek elmondták, hogy 3-4 nap a bizottság döntésétől számítva az 

adminisztrációs idő az utalásra, azt nem tudják vállalni, hogy 2 nap alatt minden meglesz. 

Ez egy országos program és arra számít az alapítvány, hogy egyéb forrásból pótolja azt az összeget, 

amit a bizottságtól nem kap meg. Tehát ha 6-án döntenek, akkor már késő, tudomása szerint viszont 

már leszerződtek a fellépőkre. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a kérelemhez érkezett levélben érdekes az indokolás, 

hogy a Roma Önkormányzat nem pályázhat, akkor a Vörös István Alapítvány pályázik. 

Továbbá szeretne olyan fellépőket, akiknek a működését az oroszlányi önkormányzat támogatta, pl. 

Kálé Lulugyi Együttes, és illene nekik térítésmentesen fellépniük, ha már az önkormányzattól várják a 

segítséget. Külön a költségekre nem kívánt kitérni. Véleménye szerint, ha soron kívül döntenek, azzal 

egy lavinát indítanak el. Teljes joggal mondhatja majd bárki, hogy soron kívül kér elbírálást. Így ezt ő 

sem tudja támogatni. 

 

Torma Lajos elnök javasolta, hogy időpont megjelölése nélkül április elején üljenek össze és az 

összes kérelmet egyben tárgyalják meg, a mai napon pedig utasítsák el a sürgősségi indítványt. 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, mi van akkor, ha jelentősen kevesebb összeget kap majd 

az alapítvány? Véleménye szerint, ha valaki leszerződik valamire, mert úgy gondolja, hogy úgy is 

megkapja a kért összeget, az zsarolás. Ha felrúgják a szabályokat, akkor nem kellenek szabályok, 

akkor ki is sorsolhatják a támogatásokat.   

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak a 

sürgősségi indítvány elutasításáról, a pályázatról az többi pályázattal együtt áprilisban döntenek. 

 

A bizottság a sürgősségi kérelem elutasítását nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

2/2017. (III.22.) TSPBB határozata 

a Vörös István Hagyományőrző, Kulturális és Sport Alapítvány sürgősségi kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a Vörös István Hagyományőrző, Kulturális és Sport Alapítvány sürgősségi kérelmét 
elutasítja, a pályázatról a többi pályázattal együtt áprilisban dönt. 
 
Felelős: Torma Lajos elnök 
 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, Torma Lajos elnök a bizottság ülését 13 óra 52 perckor 

bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 Torma Lajos  

 elnök   bizottság tagja  

 

 

 

  Somoskői Lászlóné 

  jegyzőkönyvvezető 


